

HIMMELEV SKOLE



SKOLEBESTYRELSESMØDE

D. 18. juni 2025

kl. 17.00 – 19.00

Indkaldt		<u>Forældrerepræsentanter:</u> Niels Bjørn Warring (Formand) Daniel Schjerning Mette Kjær Petersen Rie Neumann Mike Normann Budek Jesper Zachø Lars Ejerdahl <u>Eksterne repræsentanter:</u> <u>Suppleanter:</u> Nynne Helms Grandjean <u>Elever:</u> Jonas? <u>Medarbejdere:</u> Hanna Jönsson Lise Raymond <u>Skoleledelse:</u> Karen Asholt Morten Christiansen <u>Afbud:</u> Pernille Holmberg Bjarke Holm	Fraværende	
			Fraværende	

Mødeleder Niels			Referent: Karen	
Ca. tid	Pkt		Referat	
17.00	1	Godkendelse af dagsordenen	Dagsorden godkendt	
17.10	2	Fondsansøgning og renovering Sussie præsenterer arbejdet med fondsansøgninger med henblik på renovering af skolens inde- og udearealer. Det videre arbejde kræver en arbejdsgruppe og sponsorater: Hvordan kan SB bidrage til arbejdet eller til kontakter til forældre, der kan deltage i arbejdet.	Sussi orienterede om status på arbejdet med fondsansøgninger. Skolen ønsker en arbejdsgruppe der arbejder med sponsorater, indsamlinger og kontakt til virksomheder og foreninger. Drøftelse af hvordan hele forældregruppen aktiveres. Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående af: Mike og Rie. Den resterende bestyrelse kan engageres til konkrete opgaver. Forslag om oplæg fra en skole, der har arbejdet aktivt med fondsarbejde. Sussi sender links til fondene.	
17.30	3	Beskrivelse af den pædagogiske udvikling af SFOen	Der er kommet mere kommunikation fra SFO'en. Morten ser en personalegruppe der er engagerede og som	

		Morten beskriver arbejdet der har fundet sted siden hans ansættelse i forhold den pædagogiske udvikling og Mortens visioner, herunder pædagogernes deltagelse i undervisningen i kommende skoleår.	prioriterer tid med børnene. Der er lige ansat to nye pædagoger, som kommer med god erfaring. De pædagogiske drøftelser skal sættes på dagordenen. Udviklingen med bl.a. ICDP skal fastholdes. Alle pædagoger skal på Fri-for-mobberi kursus. Pædagogernes rolle i holdundervisningen skal drøftes i personalegruppen. Der er mulighed for disse drøftelser på årgangs, samt teammøder. Der er stor opbakning fra bestyrelsen til at de pædagogiske drøftelser prioriteres.
17.45	4	Status på mini-SFOen Morten beskriver, hvordan processen har været i år, opmærksomhedspunkter og status på børnegruppen	Skolen har lånt en pædagog fra børnehaven i mini-perioden. Der har været afholdt flere besøgsdage, hvilket er blevet taget godt imod. Der har været afholdt info møde om mini-perioden, med positiv respons. Klasserne er ikke endegyldigt meldt ud når børnene starter i mini. Der er mulighed for at flytte på børnene, hvilket er blevet taget godt imod.
18.00	5	Mellemformer - status Karen og Morten fremlægger status på mellemformerne på skolen, udfordringer, muligheder	MC og KA orienterede om status på mellemform. Rammerne om mellemformer er, at børnene kun må være 12 lektioner i mellemform.

		og mål for udviklingen af mellemformerne.	Der arbejdes målrettet med øget brobygning. Vi ønsker at personalet i mellemform er tilgængelige som sparring på almenområdet. Mellemformen er flyttet til lokale 1 og 7. Der skal arbejdes med øget systematik. Vi arbejder hen imod samme struktur i mellemform såvel som almenklasserne med udgangspunkt i NEST og ICDP. Dette følges op af tæt ledelsesopbakning. Det er vigtigt at forældregruppen bakker op om skolens arbejde med at skabe stærke fællesskaber. Det er en opgave for skolebestyrelsen at udbrede og understøtte dette arbejde. Forslag om et fælles oplæg for hele forældregruppen om børnekultur, NEST eller vensomhed. Der kan også kommunikeres ud i nyhedsbreve.
18.20	6	Talentstrategien Lise har udarbejdet udkast til skolens talentstrategi og fortæller om planer for arbejdet med talenter og HBE i det kommende skoleår	LP orienterede om arbejdet med skolens nye talent strategi. Der skal arbejdes med screening af højt begavede/talent (HBT) på 1. årgang. Kommende skoleår bliver der udbudt hold til elever som lærerne vælger, samt

			elever, der selv ønsker at deltage. Ovenstående skal være et fokus på teammøderne. Vi arbejder også her med en kulturændring. Bestyrelsen ønsker et fokus på arbejdet med at styrke alle børnenes talenter. Drøftelse af forskellen mellem talenter og børn med høj begavelse.
18.40	7	Meddelelser og orienteringer Fastlæggelse af møderækken for kommende skoleår Nyt fra SBU (fast punkt)	Orientering om arbejdet med idrætsklasserne. Der skal generelt arbejdes med kulturen i disse klasser, da de jo er sammensat af elever fra mange forskellige skoler. Spørgsmål til hvorvidt vi kan præge antallet af elever med samme idrætsform. Drøftet. Ledelsen orienterer om de kortere skoledage i sommerferiebrevet. Ønske om at der er et møde i november og maj også, men vi skal stadig prioritere dialogforum. Forslag om at vi prioriterer drøftelserne fra dialogforum på skolebestyrelsesmøderne. Datoplanen godkendes, med det forbehold at

			antallet af møder drøftes på det kommende møde.
18.55	8	Evt. og punkter til kommende møder	- Digital adfærd mv. - Arbejdet med de kreative fagområder - Skolebestyrelsens ændrede rolle - Omlægning af undervisning (Mette) - Valg af undervisningsmidler med adgang til AI (Mette)

Niels Warring
Formand for skolebestyrelsen

Pernille Holmberg
Skoleleder

Årshjul

August	Tilsyn
September	
Oktober	
Budget og høring	
November	
December	
Januar	
Regnskab	
Marts	
Temauger/tværfaglighed	
Maj	

Status på mellemformer	
Talentstrategi	
Trivselsmålingen	Pointer fra trivselsmålingen, evt. orientering om handleplaner
Juni	